
PROTOKÓŁ  Nr XXIII/09   
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 31 marca  2009 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 

 
 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1235. Obradom 
przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                
w sesji  udział wzięli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 
Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min: 
- pani Ewa Kubas – Samociuk – Radna Powiatu Jędrzejowskiego, 
- Kapitan Daniel Gierka- Naczelnik Wydziału Operacyjno- Szkoleniowego Komendy 
Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie, 
- Pan Krzysztof Nowak- Prezes Zarządu Powiatowego OSP w Jędrzejowie, 
- Pan Jan Budzisz – Prezes Zarządu Gminnego OSP w Wodzisławiu,  
- Pan Piotr Szewczyk – Kierownik Posterunku Policji w Wodzisławiu, 
 - kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami               
( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  
 
 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6.   Interpelacje i zapytania. 
7. Rozpatrzenie informacji Kierownika Posterunku Policji w Wodzisławiu o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy. 
8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie.  
9.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, 
 b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, 
 c) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Konary”, 
 d) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Krężoły”, 
 e) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Piotrkowice”, 
 f) ustalenia przebiegu dróg gminnych, 
 g) zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg i ulic do kategorii dróg gminnych, 
 h) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 
 i) zmiany nazwy drogi, 
 j) pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej, 

k) zmiany w uchwale w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie 
trwałego zarządu. 

10. Informacja Wójta dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym 
Programie Operacyjnym Województwa Świętokrzyskiego. 
11. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury fizycznej 
i sportu w gminie ( biblioteki, świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy 
„Partyzant” ).  
12. Informacja dyrektora na temat działalności Zakładu Usług Komunalnych                             
w Wodzisławiu.  
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      13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
      14. Sprawy różne. 
      15. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą trzecią sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 
Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 
Otwieram dwudziestą trzecią sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 
Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 
 
 Na sekretarza obrad powołano radnego Mariusza Zielińskiego , jednogłośnie – 15 za,                         
w głosowaniu jawnym. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 
proponowanego porządku obrad. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu jawnym. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  
 
 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała zebranych, że do 
chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 
protokołu z sesji z dnia 11 marca 2009 roku. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 15 za,    w głosowaniu jawnym. 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXII/09 z obrad sesji                   
z dnia 11 marca  2009  roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                  
w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5  do protokołu) .  
Pytań ani uwag nie było. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. . Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 
jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  
 
Ad.6. Interpelacje i zapytania.  
 
 Radny Andrzej Roliński przypomniał o  interpelacji jaką złożył na ostatniej sesji dot. 
zakupu aparatu USG. Radny pytał, czy są informacje na ten temat. 
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 Pani Sabina Mitręga w imieniu mieszkańców wsi Piotrkowice interweniowała                 
w sprawie ustawienia znaku drogowego, ograniczającego ruch pojazdów przez miejscowość 
w której zamieszkuje. Zaznaczyła, że ruch ten jest coraz większy, a planowany remont drogi 
jest odkładany w czasie. 
 
Ad. 7. Rozpatrzenie informacji Kierownika Posterunku Policji w Wodzisławiu o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy. 
 
 Kierownik Posterunku Policji w Wodzisławiu przedstawił informację ze swojej 
działalności za 2008 rok ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  
Dyskusja: 
 Sołtys wsi Lubcza pytał, czy wyjaśniono sprawę zniszczenia znaków drogowych w 
jego miejscowości. 
 Radny Zbigniew Kaleta pytał, czy są już wstępne ustalenia dot. incydentu jaki w 
ostatnim czasie miał miejsce w miejscowości Przyłęczek, gdzie młoda dziewczyna została 
dotkliwie pogryziona przez psy. 
 Kierownik posterunku policji wyjaśnił, że ustalono kto jest właścicielem psów. Jest to 
osoba zamieszkujące miejscowość Lubcza – Janów, która twierdzi, że psy zostały mu 
wcześniej skradzione i nie bierze odpowiedzialności za wypadek. Dodał, że pan ten nie 
przejmuje się ze stawianych  mu zarzutów i kupił już nowe psy. 
 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w budżecie gminy są środki na 
wyłapywanie psów. Pytała, do kogo należy zgłaszać informacje o wałęsających się psach. 
 Kierownik posterunku policji wyjaśnił, że schronisko do którego są odwożone psy 
zajmuje się tylko ich przechowywaniem. Wyłapywaniem psów na terenie gminy zajmuje się 
Zakład Usług Komunalnych. Dodał, że temat nie jest bagatelizowany.  

Radny Eugeniusz Jamrocha  zgłosił potrzebę wyłapania psów w miejscowości 
Krężoły. 

Wójt Gminy zgłosił uwagę dotyczącą wykonywania czynności służbowych  przez 
funkcjonariuszy miejscowego posterunku, którzy w ostatnim czasie zaczęli wykonywać 
zadania ruchu drogowego, zwłaszcza  na trasie E-7. Stwierdził, że posterunek ma za zadanie 
przede wszystkim pilnować ładu i porządku na terenie całej  gminy, a przy ciągłej absencji 
funkcjonariuszy nie jest to możliwe. Podkreślił, że policja powinna w większym stopniu 
współpracować z samorządem np. w zakresie wyłapywania psów czy kontroli ich szczepień. 
Uwagę powinno się również zwrócić na łamanie przepisów w zakresie handlu obwoźnego.  

Kierownik posterunku policji wyjaśnił, że kontrole na trasie E-7 odbywają się na 
prośbę Komendanta Powiatowego. Poinformował, że dużym obciążeniem, które 
dezorganizuje pracę posterunku jest wykorzystywanie funkcjonariuszy do obstawy meczów 
ligowych piłki nożnej.  

 Radny Andrzej Malec zauważył, że kontrole ruchu na trasie E-7 wpłynęły na 
poprawę bezpieczeństwa. Jednakże legitymowanie kierowców powinno odbywać się w 
bezpiecznym miejscu. 

Wójt pytał, dlaczego kontrole przeprowadzane przez funkcjonariuszy ruchu 
drogowego odbywają się w Klemencicach, a nie na całym odcinku trasy E-7 gminy 
Wodzisław. 

Kierownik posterunku wyjaśnił, że miejsca kontroli wyznaczone są zgodnie ze 
wcześniej ustalonym planem.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 
Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała panu kierownikowi za udział w sesji                          
i przedstawienie informacji.  
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Ad. 8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisławiu o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie.  
 

Informację na temat bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie przedstawił 
Komendant Gminny OSP w Wodzisławiu pan Zbigniew Kaleta ( informacja stanowi 
załącznik Nr 7 do protokołu).  

Następnie głos zabrał pan Krzysztof Nowak- Prezes Zarządu Powiatowego OSP w 
Jędrzejowie. Przedstawił informację dotyczącą struktur OSP w powiecie, na którą składa się 
125 jednostek ( 99 jednostek typu S i 18 jednostek będących w krajowym systemie 
ratowniczym). Ich  członkami jest 3527 strażaków ochotników. W/w jednostki wyposażone są 
w 101 samochody pożarnicze w tym 9 ciężkich, 33 średnie, 2 lekkie. Podsumował , że jest to 
duża formacja służąca całemu powiatowi. Podkreślił znaczenie działalności OSP terenu 
gminy Wodzisław. Poinformował, że w strukturach władz OSP województwa, gmina 
Wodzisław ma duże znaczenie tj.   4 członków straży pełni funkcje w zarządzie powiatu, 3 
członków w zarządzie województwa gdzie prezesem jest Poseł na Sejm RP pan Mirosław 
Pawlak. Podziękowała Wójtowi oraz Radzie Gminy  za wsparcie finansowe OSP działających 
na terenie gminy oraz finansowanie młodzieżowej orkiestry strażackiej. Zwrócił się do 
dyrektorów szkół o zaangażowanie dzieci i młodzieży w działalność straży poprzez 
zakładanie młodzieżowych drużyn pożarniczych. Podkreślił, że należy szukać następców dla 
obecnych członków i działaczy OSP. Kończąc wypowiedź podziękowała za zaproszenie na 
dzisiejszą sesję. 

Głos zabrał Daniel  Gierka – Naczelnik Wydziału  Operacyjno- Szkoleniowego 
Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie. Przedstawił statystykę zdarzeń jakie 
miały miejsce w ubiegłym roku w powiecie jak i w gminie Wodzisław. Poinformował, że w 
2008 roku miały miejsce 782 zdarzenia w tym 252 pożary i 521 miejscowych zagrożeń oraz 9 
fałszywych alarmów. Na terenie gminy Wodzisław miało miejsce 87 zdarzenia w tym 38 
pożarów i 48 miejscowych zagrożeń, co w porównaniu z innymi gminami stanowi wysoki 
procent. Jest to przede wszystkim związane z ilością wypadków na trasie E-7. Podkreślił, że 
ochrona przeciwpożarowa w gminie funkcjonuje bardzo dobrze, przede wszystkim dzięki 
działalności 4 jednostek będących w krajowym systemie ratowniczo- gaśniczym. 
Poinformował, że są miejscowości tj. Lubcza, Wola Lubecka czy Przewody które są 
obsługiwane przez PSP w Pińczowie. W przyszłości należy doposażyć jednostki OSP 
działające na tym terenie w sprzęt specjalistyczny, dzięki któremu zabezpieczy się  
operacyjnie w/w miejscowości. Podziękował  samorządowi za finansowanie zakupu sprzętu 
dla jednostek, ze zabezpieczenie bazy lokalowej zgodnie z wymogami, a także za 
wyszkolenie członków OSP. Szczególną uwagę zwrócił na działalność OSP w Wodzisławiu, 
która nazywana jest „małą JRG”, a jej członkowie są profesjonalnymi ratownikami. 
Podsumował I kwartał 2009 roku gdzie na terenie gminy miało miejsce 10 zdarzeń i 1 alarm 
fałszywy. Jest to tendencja spadkowa, gdyż mieszkańcy nie wypalali traw. Apelował o 
rozwagę w tym temacie. Kończąc podziękował za zaproszenie i życzył dalszych sukcesów. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawione informacje na temat 
bezpieczeństwa pożarowego w gminie.  

 
Ad. 9.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedłożone uchwały były omawiane 
na posiedzeniach stałych komisji Rady   i otrzymały pozytywne opinie                                              
( opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu, 
opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu stanowi załącznik Nr 9 do protokołu).  
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a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, przedstawiła 
Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 do protokołu).  
 Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/143/09 w sprawie zmian 
budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok.  
 
b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, przedstawiła 
Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do protokołu).  
 Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/144/09 w sprawie zmian 
budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok.  
 
c) projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Konary”, 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/145/09 w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Konary”.  
 
d)  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Krężoły”, 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/146/09 w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Krężoły”.  
 
e) projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Piotrkowice”, 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/147/09 w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Piotrkowice”.  
 
 Wójt poinformował, że w/w plany były opracowane na wniosek mieszkańców 
zainteresowanych sołectw. Oprócz planów sporządzono również kosztorysy zadań, które 
zostały uwzględnione w podjętych uchwałach. Wyjaśnił, że w budżecie gminy na 2009 rok 
ujęto wydatki związane z remontem świetlicy wiejskiej w Konarach. Z własnych środków 
przeznaczono 20.000zł. , a pozostała kwota pochodzić będzie z Krajowego Banku Rozwoju 
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Regionu. Zadania zaplanowane w miejscowościach Krężoły i Piotrkowice wykonane zostaną 
w latach 2010-2011, gdyż wartość tych inwestycji będzie wysoka i w budżecie gminy nie ma 
odpowiedniego zabezpieczenia finansowego. Poinformował, że ogólna wartość pomocy 
udzielonej w ramach PROW nie może przekroczyć 500 tys. zł., a wartość inwestycji według 
kosztorysów to ok. 800 tys.zł. Dodał, że po przetargach kwota ta może być niższa, jednakże 
być może będzie potrzeba przeprowadzenia zbiórki publicznej wśród mieszkańców 
zainteresowanych sołectw. Zachęcił do zapoznania się z planami odnowy.  
  
 Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z apelem do uczestników sesji o 
przeprowadzenie zbiórki pieniężnej przeznaczonej dla Izabeli Furtas, dotkliwie pogryzionej 
przez agresywne psy.  Następnie ogłosiła 15 min. przerwę.  
 
 Po przerwie Pani Przewodnicząca ogłosiła, że zebrano 801,50zł.  
 
f) projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych przedstawiła 
Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 15 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/148/09 w sprawie 
ustalenia przebiegu dróg gminnych. 
 
g) projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg i ulic do kategorii 
dróg gminnych, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 16 
do protokołu ).  
Wójt wyjaśnił, że jest to uchwała porządkująca nazwy, numery i przebiegi dróg gminnych, a 
następnie przedstawił załączniki do projektu uchwały.   
 Sołtys wsi Września zauważył, że nie uwzględniono w projekcie dróg dojazdowych. Sołtys 
pytał, czy nie będzie to stwarzało problemów gdy zaplanuje się ich utwardzenie.  
Wójt wyjaśnił, że uchwała dotyczy dróg które mają nadane numery i są drogami asfaltowymi. 
Drogi dojazdowe nie mają nadanych numerów co nie znaczy , że nie będą remontowane.  
Radny Zbigniew Kaleta poruszył temat ulicy Jana Chryzostoma Paska w Wodzisławiu. 
Zauważył, że na załączniku nie uwzględniono dojazdu do bloków, a w przyszłości dojazd ten 
-który prawdopodobnie znajduje się na terenie  spółdzielni- jest planowany do remontu. 
Radny pytał, czy nie będzie z tego powodu problemów. Radny dodał, iż należy mieć na 
uwadze, że  w  blokach zamieszkuje ok. 60 rodzin.  
Więcej pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/149/09 w sprawie 
zaliczenia dróg i ulic do kategorii dróg gminnych. 
 
h) projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, przedstawiła 
Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 17 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/150/09 w sprawie 
zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
 
i) projekt uchwały w sprawie  zmiany nazwy drogi, przedstawiła Przewodnicząca Rady 
Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 18 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/151/09 w sprawie 
zmiany nazwy drogi. 
 
j) projekt uchwały w sprawie  pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej, przedstawiła 
Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 19 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/152/09 w sprawie 
pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej. 
 
k) projekt uchwały w sprawie  zmiany w uchwale w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 
wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt 
stanowi załącznik Nr 20 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdził podjęcie uchwały Nr XXIII/153/09 w sprawie 
wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu. 
 
Ad. 10. Informacja Wójta dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy                                
w Regionalnym Programie Operacyjnym Województwa Świętokrzyskiego.  
  
 Wójt Gminy przedstawił informację na temat realizacji wniosków i udziału gminy w 
RPOWŚ ( informacja w formie tabelarycznej stanowi załącznik Nr 21 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
 
Ad. 11. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury 
fizycznej i sportu w gminie ( biblioteki, świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub 
Sportowy „Partyzant” ).  
 

Informację na temat działalności bibliotek przedstawiła w imieniu  Dyrektora Gminnej 
Biblioteki Publicznej Pani Alina Hola ( informacja stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 
 Informację na temat działalności świetlic, zespołów ludowych, młodzieżowej orkiestry 
strażackiej przedstawił inspektor Urzędu Gminy ds. kultury Pan Andrzej Szydłowski                      
( informacja stanowi załącznik Nr 23 do protokołu).  
Sołtys wsi Przewody omówił działalność świetlicy wiejskiej działającej przy OSP w 
Przewodach. Poinformował, że świetlica oprócz codziennej działalności  prowadzi inne  
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atrakcyjne zadania.  Na swoją działalność pozyskała 2.000zł. z budżetu gminy z działu 
kultura, 2.900zł. z GKd.s.RPA na zakup kolumn oraz telewizora. Dodatkowo z Fundacji 
Wspomagania Wsi w Warszawie pozyskano 20.000zł., z Polskiej Fundacji Dzieci i 
Młodzieży 15.000zł. , z Zarządu Wojewódzkiego  OSP 5.000zł. Na działalność świetlicy 
przeznaczono również środki jakie zdobyła wieś w konkursie „Najpiękniejsza wieś” w 
wysokości 2.000zł. Pozyskano również wsparcie od sponsorów w wysokości 3.000zł. Prace 
remontowe wykonywane były społecznie, a ich wartość szacuje się na około 10.000zł. 
Świetlica wyposażona jest w sprzęt komputerowy, a w najbliższych dniach zakupiony 
zostanie stół bilardowy. Zatrudniono na ½ etatu świetlicową.  Poinformował, że środki jednak 
zostały wydatkowane, a kwota w wysokości 10.000zł. jakie zaplanowano w budżecie gminy 
nie wystarczy na dalsze prowadzenie świetlicy.  Pan sołtys podziękował władzom gminy za 
pomoc i wsparcie i prosił o rozważenie możliwości zwiększenia wysokości środków.  
 Informację na temat działalności Klubu Sportowego „PARTYZANT” Wodzisław 
przedstawił Prezes Klubu Pan Wojciech Gądek ( informacja stanowi załącznik Nr 24 do 
protokołu).  
 
Ad. 12. Informacja dyrektora na temat działalności Zakładu Usług Komunalnych                             
w Wodzisławiu.  
 
 Informację na temat działalności Zakładu Usług Komunalnych w Wodzisławiu 
przedstawiła jego dyrektor pani Anna Laprus ( informacja stanowi załącznik Nr 25 do 
protokołu).  
Radna Iwona Woźniak pytała, czy hydranty przy nowo wymienionej sieci wodociągowej w 
Przyłęczku są czynne. 
Pani dyrektor poinformowała, że hydranty są czynne.  
Sołtys wsi Przewody pytał, czy dochody z tytułu sprzedaży wody i odbioru śmieci pokrywają 
koszty z tym związane, gdyż  gmina dodatkowo  przekazuje na ten cel dotację.   
Pani dyrektor wyjaśniła, że zakład płaci podatek od nieruchomości w wysokości dotacji.  
Sołtys wsi Kowalów Górny poinformowała, że opłaty za odbiór śmieci pobierane przez firmę 
TAMAX,  w jej miejscowości należą do najwyższych w gminie. Pani sołtys pytała co jest 
tego powodem skoro rada określiła niższe stawki. 
Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że można wypowiedzieć umowę. 
Radca Prawny urzędu wyjaśnił, że można zrezygnować z usług i  wypowiedzieć umowę. Nie 
dostosowanie się firmy TAMAX do uchwały Rady, może skutkować odebraniem koncesji na 
odbiór śmieci z terenu gminy.  
Więcej pytań ani uwag nie był.  
 
Ad. 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
 
 Wójt odnosząc się do zapytania radnego Andrzeja Rolińskiego dot. zakupu aparatu 
USG poinformował, że przeprowadził w tej sprawie rozmowę z dyrektorem GOZ. Gdy 
podjęta zostanie decyzja o zakupie sprzętu, ogłosi zbiórkę publiczną  na ten cel.  
 Dyrektor GOZ pani Bożena Patyna poinformowała, że koszt zakupu USG czarno – 
białego, które służy tylko do badań jamy brzusznej wynosi ok. 45.000zł., natomiast USG- 
kolor, które służy  dodatkowo do badan ginekologicznych wynosi ok. 75.000zł. 
Poinformowała, że w GOZ jest pomieszczenie, w którym można ustawić urządzenie. Osoba 
obsługująca USG musi mieć ukończony kurs z certyfikatem. Dodała, że z reguły lekarze takie 
posiadają.  
 Wójt pytał, jaką kwotę GOZ może przeznaczyć z własnego budżetu na zakup sprzętu.  
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Dyrektor GOZ poinformowała, że w najbliższym czasie zakupiony zostanie nowy unit 
stomatologiczny. Wyjaśniła, że sprzęt można zakupić w systemie ratalnym. 
 Odnośnie interwencji pani Sabiny Mitręga dot. ustawienia znaków ograniczenia 
prędkości w miejscowości Piotrkowice wyjaśnił, że można wprowadzić ograniczenie do 40 
km. i w tej sprawie wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych. Stwierdził, że należy również 
wprowadzić na w/w drodze znak zakazu poruszania się pojazdami powyżej 5 ton na oś i 
ustawić je odpowiednio wcześniej tj. na trasie E-7. Dodał, że znak taki powinien 
obowiązywać również na drodze Mierzawa- Niegosławice.    
 Odnosząc się do pytań dotyczących remontów dróg poinformował, że po świętach 
komisja rozwoju zaplanowała objazd terenu gminy , podczas którego ustalona zostanie 
kolejność remontów dróg.  
 
Ad. 14. Sprawy różne.  
 
 Wójt poinformował, że w bieżącym roku, na terenie gminy,  nie odbędą się planowane 
wcześniej dożynki powiatowe gdyż w Jędrzejowie odbędą się dożynki wojewódzkie. Planuje 
się zorganizować dożynki gminne w Lubczy, Niegosławicach lub Piotrkowicach.  
Następnie poinformował, że w dniu 19 kwietnia w miejscowości Konary odbędzie się turniej 
motocrosowy. Z ramienia gminy zakupione zostaną okolicznościowe puchary. Patronat nad 
imprezą obejmie wiele instytucji publicznych oraz firm. Będzie to pierwszy etap turnieju, 
który ma się składać z 4 części. Finał turnieju odbędzie się również w Konarach. Dodał, że 
jest to bardzo dobra promocja gminy.  
Pan Wójt ogłosił, że w dniach 17-19 kwietnia w Kielcach, odbędą się Targi Turystyki 
Wiejskiej. Powiat jędrzejowski reprezentować będzie Lokalna Grupa Działania „Ziemia 
Jędrzejowska GRYF”. Z gminy Wodzisław wytypowano kapelę pana Stefana Wyczyńskiego  
oraz Zespół „Mozgawianie”.  
Kończąc wypowiedź pan Wójt złożył wszystkim zebranym życzenia z okazji zbliżających się 
Świąt Wielkanocnych.  
 
 Radna Zofia Jędrzejczyk pytała, czy gmina zorganizuje wyjazd kobiet na badania 
mammograficzne.  
Wójt wyjaśnił, że jest to zadanie powiatu, jednakże można zebrać listy i wyjazd zostanie 
zorganizowany.  
 
Ad. 15. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 
podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 
Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą trzecią  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 
kadencji”. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
           Protokolant           Sekretarz obrad               Przewodniczący Rady Gminy 
   
 / Aleksandra Adamska /           / Mariusz Zieliński  /                    /  Iwona Pietras / 
 
 
 


